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Vragen van het lid Buitenweg (GroenLinks) aan de Minister voor 
Rechtsbescherming over de toestand in Justitieel Medisch Centrum 
Scheveningen (ingezonden 30 januari 2019) 

Vraag 1
Kent u het bericht dat hygiëne ver te zoeken is in het Scheveningse Justitieel 
Centrum voor Somatische Zorg (JCvSZ)?1 Zo ja, klopt dit bericht? 

Vraag 2
Wat vindt u ervan dat sinds 2013 regelmatig is geklaagd over gebrekkige 
hygiëne, tekortkomingen in de medicijnverstrekkingen en medische behande-
lingen, waardoor de toenmalige Inspectie Gezondheidszorg (IGZ) zich in 2013 
en 2014 genoodzaakt voelde het toezicht op het gevangenisziekenhuis te 
intensiveren? Deelt u de mening dat het er vooralsnog niet op lijkt dat 
structureel gevolg is gegeven aan de door de IGZ voorgeschreven verbeter-
punten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat de in JCvSZ geboden medische zorg aan dezelfde 
hoge kwaliteitseisen dient te voldoen als elders geboden medische zorg? Zo 
ja, vindt u dat hieraan op dit moment wordt voldaan? 

Vraag 4
Bent u bereid om de Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd te verzoeken het 
JCvSZ opnieuw te inspecteren en te laten onderzoeken of verantwoorde 
medische zorg, gezien de gebouwelijke tekortkomingen, nog geleverd kan 
worden en of gedetineerde patiënten indien mogelijk niet beter elders kunnen 
worden ondergebracht? Zo nee, waarom niet?

1 «Zwijnenstal in Nederlands enige gevangenisziekenhuis», AD 25 januari 2019, https://
www.ad.nl/binnenland/zwijnenstal-in-nederlands-enige-gevangenisziekenhuis~ac4e034b/
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